
Svaret har skickats från Christian Lidén, ordförande DN HS via mejl till Selamawit Mekuria, HS KK. 
 
 
 
Hej! 
  
Jag har tagit del av er skrivelse kring bemanningen inom Hallands sjukhus operationsverksamhet. Jag 
delar er oro kring situationen och har fått en bild av det aktuella läget. Jag vet också att det har skett 
förtydligande dialoger inom Operationsdriftsrådet på Hallands sjukhus med involverade chefer på 
alla nivåer. Som det ser ut idag beräknar Hallands sjukhus på totalen på våra tre 
centraloperationsavdelningar att det går att upprätthålla cirka 80 procent av ordinarie 
operationskapacitet under de kommande två månaderna, men arbete pågår fortlöpande med målet 
att öka kapaciteten och använda den kapacitet som finns så optimalt som möjligt. 
  
När det gäller löneläget har Region Halland satsat på specialistsjuksköterskor under flera år och vi 
ligger i nivå med riket jämfört med övriga regioner. Inför varje års lönerevision ger förvaltningarna 
förslag på prioriteringar och beslut om fördelning av lönemedel fattas på övergripande regional nivå.  
Många sjukhus har samma utmaning när det gäller rekrytering av sjuksköterskor och frågan är därför 
högaktuell även på nationell nivå. Jag delar er uppfattning om att det är viktigt att fokusera på 
arbetsvillkor för vårdens medarbetare för att kunna upprätthålla en sjukvård av hög kvalitet och god 
tillgänglighet för patienter. 
  
Jag vill tacka för ert engagemang som operatörer och patientansvariga läkare! Det är oerhört 
betydelsefullt för att hitta lösningar för att använda kapaciteten på bästa sätt  och bidra till ett bra 
arbetsklimat på våra operationsavdelningar. 
  
Jag tänker att du förmedlar svaret till dina kollegor.  
Dialoger med Driftnämnden diarieförs alltid enligt offentlighetsprincipen. Även sjukhuschefen får del 
av detta svar.  
 
 
Med vänliga hälsningar 
Christian Lidén 
Ordförande, Driftnämnden Hallands sjukhus 
 


